



Referat fra Aktivitetsrådsmøde d. 8. maj. 2018.

Deltagere: Poul, Gunver, Else, Hans-Jørgen, Gulla, Connie.

Fraværende: Meldt frafald: Janike.

Referent: Else.

1. Godkendelse af dagsorden.	Godkendt.
2. Orientering fra Aktivitetscentret.	<p>Evaluering af Holdledermødet d. 19. april: Godt fremmøde og en god stemning.</p> <p>Der kommer en dato for hjertestarterkursus i okt. måned 2018. Gulla er i gang med at arrangerer dette.</p> <p>Busturen til Tekniske samlinger er aflyst, da der ikke var tilslutning nok. Desværre. Som et punkt til næste holdledermøde: nye planer for fælles aktiviteter, som måske kunne blive en fast tradition hvert år.</p> <p>Ansøgningen til Rønne/Knudsker Byting, ang. ny projekter: Der er ikke kommet noget svar endnu.</p> <p>Husk at melde deltagelse til Frivillighedsfesten d. 31/5 kl. 17. på Sønderbo. Deltagelse gælder holdleder og en hjælper. Tilmelding til Gulla.</p> <p>Aktivitetsbladet gennemgået og godkendt. Fin forside og opsætning. Udsendes snarest.</p> <p>Ang. persondataloven, har Frivillig Forum sendt dato for information af dette, men ingen kunne deltage p.t.</p> <p>Ang. kodelås til Siderummet i Zik-Zak: En kode kan glemmes, så der arbejdes på at finde en anden ordning.</p> <p>Der arbejdes fortsat på sagen, om forsikring for frivillige.</p> <p><u>Rengøring:</u> Det er op til hvert hold, at sikre rengøring af lokale inden det forlades efter brug: Dvs. tømme papirkurv, tørre borde af og evt. feje gulv.</p>
3. Nyt fra Kontaktpersoner.	Intet nyt.
4. Nye forslag.	Ingen indkomne.
5. Eventuelt.	<p>Der er Frivillig fredag d.28/9 2018.</p> <p>Der arbejdes på, at lave mere information om Aktivitetscentrets funktion, i ugen op til den dato, så flere kan komme på besøg og se hvordan det fungerer.</p>
Næste møde.	<p>Dato for næste møde er 2. oktober. Kl. 9.00. på Lunden</p> <p>Efterårsholdledermøde d. 11. okt. Kl. 15.30 i IT lokalet.</p> <p>Årsmøde 2018 d. 22. nov. Kl. 15.00 i IT lokalet.</p>

